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Abstract (en)
[origin: US2023097600A1] A method for correcting a measurement value of a reference mark on a material web is disclosed. A controller, a
machine, a computer program and a computer program product can perform a correction of this type. To improve determination of the position of
a reference mark on a material web, a machine in which the material web is moved in a conveying direction has at least one tool that functions
in a non-positive locking manner, a second tool that functions in a non-positive locking manner and is located downstream of the first tool in the
conveying direction, and a sensor that is located between the two tools. A measurement error in the sensor which arises as a result of an adjustment
of the second tool is determined at least approximately at least via parameter values of the second tool. The measurement value is corrected by the
measurement error.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Korrektur eines Messwertes einer Referenzmarke (1) auf einer Warenbahn. Die Erfindung betrifft weiter eine
Steuerung (6), eine Maschine, ein Computerprogramm sowie ein Computerprogrammprodukt, die eine derartige Korrektur durchführen können.
Um die Bestimmung der Position einer Referenzmarke (1) auf einer Warenbahn zu verbessern, wird vorgeschlagen, bei einer Maschine, in der die
Warenbahn in einer Förderrichtung (3) bewegt wird und die zumindest ein erstes kraftschlüssig wirkendes Werkzeug (4), ein in Förderrichtung hinter
dem ersten (4) liegendes zweites kraftschlüssig wirkendes Werkzeug (5) und einen zwischen den beiden Werkzeugen (4, 5) liegenden Sensor (7)
aufweist, einen Messfehler im Sensor (7), der sich durch eine Verstellung des zweiten Werkzeugs (5) ergibt, zumindest über Parameterwerte des
zweiten Werkzeugs (5) zumindest näherungsweise zu bestimmen und den Messwert um den Messfehler zu korrigieren.
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